
 

 
 

ZAPISNIK 
 

sa 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje održane dana 20.09.2024. godine u 19 sati u 

prostorijama vijećnice Općine Zadvarje (Svete Kate 28) . 

 
Nazočni vijećnici:                                                 Ostali nazočni: 

Toni Popović                                                             načelnik: Ivan Krželj, mag.ing.el. 

Mate Popović                                                pročelnica : Asija Šošić 
Ajda Bajić                

Ivan Bajić 

Filip Kvasina 
Antonija Čizmić 

 

ODSUTNI: 

Anamarija Krnić 
 

Sjednicu otvara predsjednik Općinskog vijeća Općine Zadvarje Toni Popović pozdravlja nazočne, 

utvrđuje da su pozivi i materijali za sjednicu Vijeća vijećnicima podijeljeni na vrijeme te da je sjednici 
nazočan dovoljan broj vijećnika za donošenje pravovaljanih odluka. Predsjednik Vijeća pita vijećnike 

imaju li  prijedloga  za izmjenu ili dopunu dnevnog reda. Budući da nije bilo, predsjednik općinskog 

vijeća  stavlja  na glasovanje predloženi dnevni red, te se jednoglasno donosi 
 

 

 

D N E V N I        R E D 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 14. sjednice općinskog vijeća 

2. Prijedlog Odluke u svezi izvršenja proračuna općine Zadvarje za period od 01.01.2024-
30.06.2024 

3. Vijećnička pitanja 

 

Ovjera zapisnika sa 14.sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje –  zapisnici su vijećnicima 
podijeljeni na vrijeme. Predsjednik Vijeća pita vijećnike imaju li primjedbi na zapisnik  za što se javio 

vijećnik Filip Kvasina sa primjedbama „ u toč.3 Odluke o izvještaju o izvršenju stavio  sam prijedlog 

da mi načelnik dostavi projekt šetnice u papirnatom izdanju , na što mi je načelnik odgovorio da će ga 

dostaviti samo e mailom budući da se radi o velikom projektu sa dosta papira što nije evidentirano 
kao što nije ni evidentirano u zapisniku da je načelnik izjavo da materijal u zonu dolazi sa radova 

odnosno sa iskopa na radovima na Uređenju šetnice II faza odnosno da materijal donosi tvrtka 

„Gradina mont“ d.o.o. izvođač radova na predmetnoj šetnici. Nadalje, u toč.4 Program održavanja 
komunalne infrastrukture da se za jedan dio hortikulturalnih radova odlazi na projekt uređenja 

„Vrbice“. Predsjednik općinskog vijeća je stavio prijedlog vijećnika Filipa Kvasine da se iznesene 

primjedbe stave u zapisnik . Sa 5 glasova „PROTIV“ navedeni prijedlog nije usvojen. 

Nakon toga predsjednik općinskog vijeća stavlja na glasovanje predloženi zapisnik bez primjedbi  te 
se  sa 5 glasova ZA donosi  

 

 
 

 

 
 

 

 

 
 

 



 

 
 

Zaključak 

 

Usvaja se  zapisnik sa 14. sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje . 

 

 
 

Ad.2. 

 

Prijedlog Odluke u svezi izvršenja proračuna općine Zadvarje za period od 01.01.2024-30.06.2024 
Načelnik je ukratko obrazložio polugodišnje izvršenje proračuna po stavkama : 

 

Prihodi su iznosili 380.072,11  € što je na razini oko 40 %  od ukupno planiranih, a ukupni rashodi su 

iznosili 244.604,37 €. 

Na program Pomoći obiteljima i kućanstvima ukupno je potrošeno 8.759,05 € od čega je 6.636,15 € 

na porodiljne naknade, troškovi prijevoza građanstvu   1659,05 € te pomoći obiteljima i kućanstvima 

463,85 €. 

Rashodi za program dječjeg vrtića iznose 25.821,00 € što je 43,04% od planiranog. 

Troškovi na stipendije iznose 2.491,50 € što iznosi 27,68  od planiranog, 

Na Program zaštite okoliša i životne sredine je utrošeno 10.472,96 od čega se najviše odnosi na trošak 

veterinara na Sajmu. 

Na Programu Turističke aktivnosti odnosno uređenje turističke infrastrukture rashodi iznose 

78.085,78 €. 

Na Program:Održavanje objekata i uređenje komunalne infrastrukture je utrošeno 20.889,60 €, od 

čega je 15.859,46 € utrošen iznos na održavanje, uređenje i izgradnju Javne rasvjete. 

Na Program: Zaštita i spašavanje utrošeno 34.460,63, a od čega je 33.185,34€ na potrebe DVD-a 

Zadvarje. 

Na Program:Redovno funkcioniranje općine utrošeno je 56.960,70 €. 

 
Vijećnik Filip Kvasina je postavio pitanje na poziciji uređenja javnog sanitarnog čvora je 

evidentirano 3.562,50 € na što se to odnosi. Načelnik je odgovorio da je to iznos koji se odnosi na 

plaćanje izrade projekta uređenja Javnog sanitarnog čvora. 
Nadalje ,na što se odnose troškovi ulične rasvjete. 

Načelnik  je odgovorio  da iznos od 1.365,48 odnosi na trošak energije, iznos od 13.522,07 € odnosi se 

na nabavku kabela za kabliranje za zaseoke Pejkoviće i Krželje te ostale oprema za potrebe javne 
rasvjete i za izgradnju novi rupa za postavljanje betonskih stupova za struju i javnu rasvjetu od strane 

HEP-a za Pejkoviće i Krželje. 

Vijećnik Kvasina je upitao na što se odnose troškovi za Dvd .Načelnik je obrazložio za tekuće 

financiranje i za nabavku vozila u iznosu od 30.000,00 €. 
Zatim je upitao na što iznosi trošak Naknade za rad predstavničkih i izvršnih tijela, načelnik je 

odgovorio da je na tom kontu uvrštena njegova naknada 

Vijećnik Kvasina je je zatim pitao na što se odnosi „financiranje rada općine „ 
Načelnik  je odgovorio da se odnosi na troškove prijevoza i trošak korištenja el.energije. 

Vijećnik Kvasina:“Intelekturalne usluge“ 

Načelnik je odgovorio da se odnosi na rad knjigovodstvenog servisa . 

Budući da nije bilo  daljnjih pitanja načelnik je stavio na glasovanje točku dnevnog reda, 
Koja se sa 5 glasova ZA  i 1  PROTIV usvaja  

 



 

 
 

ODLUKA 

O usvajanju  izvršenja Proračuna općine Zadvarje za period od 01.01-30.06.2024 
 

Vijećnička pitanja: 

Vijećnik Filip Kvasina moli da mu se u pisanom obliku dostavi uporabna dozvola za cestu u 
Gospodarskoj zoni Zadvarje. 

Zatim da mu se odgovori koliko su iznosili radovi  za pristupni put za izgradnju I. faze šetnice, gdje 

vijećnik Kvasina ukazuje da je općina probila put da nastavi radove na šetnici. 

Načelnik je odgovorio da općina nije bila investitor niti naručitelj navedenih radova te da za iste 
nema nikakvih narudžbenica ni Ugovora niti zna tko je to radio, a većinom preko privatnih parcela. 

Budući da nije bilo daljnjih pitanja, a ni prijedloga predsjednik općinskog vijeća zaključuje rad 

sjednicu 19.40 sati 
 

 

 
 

 

                                                                                                      Predsjednik Općinskog vijeća 

                                                                                                            Dr.sc. Toni Popović 
 

 

Klasa:021-01/24-01/15 
URBROJ:2181-58-24-01-2 

Zadvarje,20.09.2024 

 

Zapisničar : 
Asija Šošić 

 

 
 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 

SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA ZADVARJE 

OPĆINSKO VIJEĆE 

 
 

 

 


